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Številka: 900-31/2024-21 
 
 
Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 103/13, 
4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji 14. redni seji, dne 27. 6. 2024 sprejel   
 

ZAPISNIK 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 30. 5. 2024, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 

Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 20 članov občinskega sveta. Opravičeno odsotni so bili: Nataša 
Hudelja, Tatjana Kmetič Škof, Anja Luznar, Miha Vardijan.   
 
Ostali prisotni: Darko Fras, PPP Darko Fras s.p. (pri točki 5); Maja Mihelič, Zavod za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj (pri točki 5); Marjan Kastelic in Brigita Železnik, SOU občin 
Dolenjske in Bele krajine (pri točkah 6 in 7); Jože Vrščaj, Policijska postaja Črnomelj (pri točki 
7); Boris Kambič in Jože Vrščaj, Gasilska zveza Črnomelj (pri točki 8); Jože Weiss, Civilna 
zaščita Občine Črnomelj (pri točkah 9 in 10); Barbara Papež Lavrič, Razvojno informacijski 
center Bela krajina (pri točki 12). Občinska uprava: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU,  
Tamara Potočar, Slavica Novak Janžekovič, Darja Vukčevič,  Vladka Kostelec Peteh in Erika 
Popit. 
 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Prisotnost članov sveta je bila ugotovljena na začetku seje (20 prisotnih članov sveta). 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine  
3. Zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
4. Poročilo o izvajanju Garancijske sheme za Dolenjsko (GSD) za leto 2023 
5. Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo 

Črnomelj  
6. Poročilo o delu skupne občinske uprave - Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele 

krajine za leto 2023 
7. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti občine Črnomelj za leto 2023 
8. Poročilo o požarni varnosti v občini Črnomelj za leto 2023 
9. Poročilo o stanju civilne zaščite v občini Črnomelj za leto 2023 
10. Soglasje k Sporazumu o vzajemni pomoči v primeru naravnih in drugih nesreč 
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11. Poročilo o delovanju Regijske štipendijske sheme za leto 2023  
12. Sprejem Strategije razvoja turizma destinacije Bela krajina 2024 – 2029: Bela krajina 

skupaj 
13. Premoženjska bilanca na dan 31. 12. 2023 
14. Predlog Sklepa o odprtju novega podkonta na področju proračunske porabe 19 – 

Izobraževanje ter o prerazporeditvi za oblikovanje veljavnega proračuna Občine Črnomelj 
za leto 2024 in o uvrstitvi novega projekta v Načrt razvojnih programov Občine Črnomelj 

15. Predlog Sklepa o odprtju novega podkonta na področju proračunske porabe 18 – Kultura, 
šport in nevladne organizacije ter o prerazporeditvi za oblikovanje veljavnega proračuna 
Občine Črnomelj za leto 2024 in o uvrstitvi projekta v Načrt razvojnih programov Občine 
Črnomelj 

16. Predlog Sklepa o  soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v  
občini Črnomelj  

17. Soglasje k Sklepu o določitvi višine redne delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina 
za leto 2023 

18. Soglasje k Sklepu o delovni uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za direktorico 
RIC Bela krajina za obdobje od 1. 5. 2024 do 31. 8. 2024 

19. Določitev delovne uspešnosti direktorice Belokranjskega muzeja Metlika za leto 2023 
20. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja  z nepremičnim in 

premičnim premoženjem Občine Črnomelj za leto 2024  
21. Premoženjsko pravne zadeve 
22. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
23. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
K točki 2: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 12. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj so realizirani in objavljeni na 
spletni strani občine Črnomelj, sprejeti akti so objavljeni v Uradnem listu RS. Tabela, iz katere 
so razvidni projekti, investicije in opisani postopki ter aktivnosti le-teh je priložena gradivu. 
Potekajo aktivnosti glede priprav in podpisa dogovorov za razvoj regij.  
 
K točki 3: 
ZAPISNIK 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 4: 
POROČILO O IZVAJANJU GARANCIJSKE SHEME ZA DOLENJSKO (GSD) ZA LETO 2023 
 
Točki je prisostvovala Nataša Derganc Štajdohar iz Razvojnega centra Novo mesto. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o izvajanju garancijske sheme za Dolenjsko (GSD) za leto 2023 se kot informacija 
sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 5: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA 
IZOBRAŽEVANJE IN KULTURO ČRNOMELJ  
 
Točki sta prisostvovala Darko Fras, zunanji sodelavec pri pripravi odloka in Maja Mihelič, 
direktorica ZIK Črnomelj. 
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Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti pojasni: Odbor je gradivo »Predlog 
za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj« 
obravnaval na svoji 9. redni seji. Občinskemu svetu predlaga, da  Predlog za izdajo Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj sprejme v predloženi 
vsebini. V kolikor občinski svet na predlog za izdajo odloka ne bo imel bistvenih pripomb se 
predlaga, da ga na isti seji obravnava kot predlog odloka in ga sprejme v predlagani vsebini. 
 
Samer Khalil: Drugi odstavek 18. člena govori, da se mora član sveta v šestih mesecih od 
nastopa mandata udeležiti usposabljanja, katerega vsebino, obseg in način izvedbe določi 
minister. Zanima me, ali bo to praksa tudi pri ostalih javnih zavodih ali gre le za izjemo pri ZIK 
Črnomelj? 
 
Darko Fras: Zakon o uresničevanju javnega interesa za kulturo določa, da se mora član sveta 
v šestih mesecih od nastopa mandata udeležiti usposabljanja.     
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo 
Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan predlaga, da se Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za 
izobraževanje in kulturo Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo 
Črnomelj se spremeni v Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje 
in kulturo Črnomelj. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za izobraževanje in kulturo Črnomelj se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 6: 
POROČILO O DELU SKUPNE OBČINSKE UPRAVE - MEDOBČINSKE INŠPEKCIJE IN REDARSTVA 
OBČIN BELE KRAJINE ZA LETO 2023 
 
Točki sta prisostvovala Marjan Kastelic, pripravljavec poročila in Brigita Železnik, vodja organa 
- direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske in Bele krajine. 
 
Marjan Kastelic v kratkem predstavi poročilo o delu za leto 2023. 
 
Romana Husič: V času turistične sezone imamo v Gribljah težave zaradi parkiranja izven  
območij parkirišč. Nekateri »dnevni taborniki« onesnažujejo okolje, vozijo se z neregistriranimi 
vozili, delajo nemir, vrstijo se kraje in lahko rečem, da so nevarni za občane. Pozivam policijo, 
da poostri nadzor, se poveže z domačini in odreagira na njihove klice ter tudi pride na teren.  
 
Vesna Fabjan: V poročilu sem zasledila, da policija ne more ukrepati v primeru nepravilnih 
parkiranj v naravnem okolju. Očitno je nastal nekakšen šum: redarji ne smejo, policija nima 
časa, ne kadra, inšpektorjev ni. Dejansko smo pravkar vzpostavljen red v enem letu pripeljali 
nazaj v nered. Novi odlok zelo lepo ureja urejena parkirišča, nič pa ne govori o divjih. Kako 
bomo reševali problem nepravilnega parkiranja v letošnji sezoni? Zakaj je sploh prišlo do 
spremembe odloka?  
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Brigita Železnik: Parkiranje na zasebnih površinah je stvar lastnika, za vožnjo v naravnem 
okolju je zadolžena policija, ne redarstvo. Redarstvo opozarja in odreagira na kršitve ob samih 
cestah in drugih prometnih površinah. 
 
Vesna Fabjan: Na sejah OS sem že večkrat podala pobudo v imenu več prebivalcev Čardaka, 
kateri opozarjajo na izredno hitro vožnjo na cesti med bloki (pri trgovini DM), za postavitev 
stalnega ali začasnega radarja. So bile meritve hitrosti izvedene, kje in kolikokrat? 
 
Brigita Železnik: Radar merilnik hitrosti smo imeli do sedaj dvakrat v Črnomlju, v skladu s 
programom dela. Postavljamo ga tam, kjer so kritične lokacije (strnjeno naselje, vrtec , šola in 
na pobudo občanov).  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V gradivu ste zapisali, da končne ugotovitve izvajanja nadzora iz 
delovnega področja MIR kažejo na področju mirujočega prometa stanje slabo in se ne 
izboljšuje. V zaključku poročila navajate, da boste glede na poslabšano stanje na področju 
mirujočega prometa v prihodnjem letu morali temu področju posvečati redne naloge. Kaj to 
pomeni? Navajate tudi, da prometna ureditev na parkiriščih predvsem v mestu Črnomelj med 
občani ni sprejeta na dovolj visokem nivoju. Prosim za pojasnilo. Na parkirnih mestih, 
rezerviranih za invalide, še vedno ugotavljate neupoštevanje tovrstnega predpisanega režima. 
Koliko kršitev je bilo in ali gre za ene in iste prekršitelje? Kritične točke v Črnomlju so še vedno 
dostava in parkiranje na pločnikih. Ali gre za nepregledne točke? Na področju odpadkov je še 
vedno opaziti veliko število nezakonito odloženih odpadkov v okolje, pri tem se pojavlja težava 
z dokaznim postopkom zoper izvirnega povzročitelja. Sredi maja 2024 je SOU občin Dolenjske 
in Bele krajine objavila obvestilo o prepovedi kurjenja zelenega odpada. Ker kurjenje zelenega 
vrtnega odpada na dvoriščih stanovanjskih hiš ni dovoljeno, ljudje tovrstne odpadke (vejevje, 
žagovino, ipd.) odvažajo v gozdove, kar bo imelo za posledico povečano število črnih 
odlagališč. Prosim za obrazložitev zapisa v poročilu, da redar večino nalog v mestih opravlja 
peš, službeno vozilo je večkrat parkirano na javnih krajih in tako občane preventivno 
opozarjamo na spoštovanje predpisov. V sistemizaciji delovnih mest sta za občino Črnomelj 
predvidena dva redarja, imamo pa enega. 
 

Marjan Kastelic: Glede prvega vprašanja pojasnjujem, da če bi se stanje na mirujočem prometu 
izboljševalo, bi se lahko naloge s tega področja usmerjale na druge naloge. Da prometna 
ureditev med občani ni sprejeta na dovolj visokem nivoju pomeni, da ljudje še vedno niso 
sprejeli prometnega režima (označitev prihoda na določenih conah, nakup potrebne 
dovolilnice za parkiranje, ipd.). Gre za malomarnost voznikov. Kršitelji se ponavljajo. V letu 
2023 je bilo 53 kršitev parkiranja na mestih rezerviranih za invalide, v letu 2022 47. Odlok o 
prometni ureditvi v občini Črnomelj določa režim glede dostave.   

 
Brigita Železnik: Uredba o ravnanju z biološko razgradljivimi kuhinjskimi odpadki in zelenim 
vrtnim odpadom prepoveduje kurjenje zelenega odpada in tudi opredeljuje, kaj je zeleni vrtni 
odpad. Gre za biološke razgradljive odpadke z vrtov: odpadno vejevje, trava, liste, plevel, ipd. 
Uredba tudi določa pravilne načine odlaganja zelenega vrtnega odpada, in sicer je prvi način, 
da si uredimo prostor za kompostiranje, druga možnost je odlaganje zelenega vrtnega odpada 
v za to namenjene zabojnike, če pa imamo zelo velike količine zelenega odpada, se s 
komunalnim podjetjem dogovorimo za odvoz. Nadzor nad izvajanjem ločenega zbiranja 
kuhinjskih odpadkov in zelenega vrtnega odpada iz gospodinjstev ter hišnega kompostiranja 
izvajajo občinski inšpektorji v skladu z navedeno uredbo. Za območje Bele krajine imamo 
redarja in pol, v primeru odsotnosti se izvaja nadomeščanje. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
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Poročilo o delu skupne občinske uprave Medobčinske inšpekcije in redarstva občine Črnomelj 
za leto 2023 se kot informacija sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 7: 
OCENA IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Točki so prisostvovali Marjan Kastelic in Brigita Železnik, SOU občin Dolenjske in Bele krajine 
ter Jože Vrščaj, načelnik Policijske postaje Črnomelj. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V gradivu je zapisano, da je še posebej s področja vandalizma 
izpostavljen mostiček preko Lahinje (Majer). Most bo v kratkem obnovljen, zato me zanima ali 
so predvideni tudi kakšni ukrepi za zmanjšanje vandalizma na tem območju?  
 
Župan: Ukrepe za zmanjšanje vandalizma na omenjenem območju smo planirali v projektu 
obnove sprehajalne poti ob reki Lahinji.  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Občinski redarji naj bi se na podlagi Zakona o varstvu javnega reda 
in miru usposobili za odzive na klice v sili in na ustrezno ukrepanje do prihoda policistov. Ali je 
usposabljanje planirano v letu 2024? 
 
Brigita Železnik: Naši občinski redarji so že sedaj izobraženi za izvajanje tovrstnih nalog.  
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Oceno izvajanja občinskega programa varnosti občine Črnomelj za leto 2023 se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 8: 
POROČILO O POŽARNI VARNOSTI V OBČINI ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Točki sta prisostvovala Jože Vrščaj, poveljnik GZ Črnomelj in Boris Kambič, predsednik GZ 
Črnomelj. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Čestitke za vse doseženo v preteklem letu, hvala za opravljeno delo 
pri intervencijah in vztrajnost pri nadaljevanju prijav na razpise za mednarodno sodelovanje. 
Kakšno je trenutno stanje oz. v kateri fazi je projekt za izboljšanje infrastrukture enot zaščite 
in reševanja na območju Bele krajine? 
 
Boris Kambič: Konkretnih informacij o projektu izboljšanja infrastrukture enot zaščite in 
reševanja na območju Bele krajine trenutno nimamo. Ponovno potreben je sestanek s 
pristojnimi Ministrstva za obrambo in generalnim direktorjem Uprave RS za zaščito in 
reševanje, da dorečemo zadeve glede vzpostavitve in izgradnje Regijskega centra za zaščito 
in reševanje Bela krajina na območju Vražjega kamna.    
 
Jože Vrščaj: Navedeni projekt so  leta 2022 podprle vse tri občine in gasilske zveze v Beli 
krajini, uvrščen je v Regionalni razvojni program regije JV Slovenija za obdobje 2021 – 2027. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o požarni varnosti v občini Črnomelj za leto 2023 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 9: 
POROČILO O STANJU CIVILNE ZAŠČITE V OBČINI ČRNOMELJ ZA LETO 2023 
 
Točki je prisostvoval Jože Weiss, poveljnik Štaba CZ občine Črnomelj. 
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Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o stanju civilne zaščite v občini Črnomelj za leto 2023 se sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 10: 
SOGLASJE K SPORAZUMU O VZAJEMNI POMOČI V PRIMERU NARAVNIH IN DRUGIH NESREČ 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj soglaša z vsebino Sporazuma o vzajemni pomoči v primeru 
naravnih in drugih nesreč. 
 
K točki 11: 
POROČILO O DELOVANJU REGIJSKE ŠTIPENDIJSKE SHEME ZA LETO 2023  
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo pojasni: Odbor 
je gradivo »Poročilo o delovanju regijske štipendijske sheme za leto 2023« obravnaval na svoji 
9. redni seji. V sklopu programa Regijske štipendijske sheme se sofinanciranje kadrovskih 
štipendij ne izvaja več, saj pristojno ministrstvo v letu 2023 ni objavilo novega razpisa, RC Novo 
mesto d.o.o. nadaljuje le z aktivnostmi in delom, ki je vezano na izpolnjevanje pogodbenih 
obveznosti. Odbor občinskemu svetu predlaga, da Poročilo o delovanju Regijske štipendijske 
sheme za leto 2023 kot informacijo sprejme v predlagani vsebini.  
 
Z glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o delovanju Regijske štipendijske sheme za leto 2023 se kot informacija sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 12: 
SPREJEM STRATEGIJE RAZVOJA TURIZMA DESTINACIJE BELA KRAJINA 2024 – 2029: BELA 
KRAJINA SKUPAJ 
 
Točki je prisostvovala Barbara Papež Lavrič, direktorica RIC Bela krajina. 
 
Vesna Fabjan, predsednica Odbora za turizem in varstvo okolja pojasni: Kot vemo so strategije 
podlaga za prijavo na razpise in so na podlagi teh projekti bolje umeščeni v prostor in niso 
sami sebi namen. Naročnik strategije je RIC Črnomelj, izvajalec Novi Turizem Ljubljana. Na 
odboru smo o strategiji veliko razpravljali, se strinjali, da je temeljita in da vključuje ključne 
elemente, zato predlagamo občinskemu svetu, da Strategijo razvoja turizma destinacije Bela 
krajina 2024- 2029: Bela krajina skupaj sprejme v predlagani vsebini. 
Sama izpostavljam tri pomisleke: V strategiji se večkrat omenja Kolpa kot rdeča nit 
belokranjskega turizma. Opazila sem, da javni zavod Krajinski park Kolpa, kot varuh reke, pri 
oblikovanju strategije ni sodeloval. Kot drugo se v strategiji opeva trajnostni turizem, navedeni 
so številni kazalniki, a nobeden od njih ne kaže, kako ta turizem vpliva na okolje. In tretje, ne 
razumem zakaj našo strategijo piše zavod iz Ljubljane? Ali mi nimamo nikogar, ki bi to spisal iz 
domače perspektive in ki bi za to delo prejel plačilo? Pojasnjeno mi je bilo, da zunanji 
opazovalec drugače vidi Belo krajino in da lahko izpostavi nekaj, česar mi ne vidimo. Še vedno 
trdim, da bi strategijo morali pisati doma. Vizija je sicer pravilno usmerjena - SKUPAJ, 
POVEZANO,  a problem razdrobljenosti ponudbe je videti že od daleč in se jo zaveda prav vsak, 
ki pozna turizem. Ni potrebe, da to ugotavljalo zunanji deležniki.  
 
Bernarda Kump: Vizija nove strategije je »skupaj«. Kaj to pomeni in kaj je opazil zunanji 
izvajalec  strategije? Opazil je, da belokranjske občine ne delujemo skupaj, da med seboj nismo 
povezani, da ima vsaka svoj digitalni promocijski kanal, ki med seboj niso vsebinsko in 
vizualno usklajeni. Slogan »skupaj« podpiram, saj le skupaj lahko naredimo večji investicijski 
preboj v turizmu. V Beli krajini smo še vedno pod slovenskim povprečjem glede povprečne 
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dobe bivanja turistov. Destinacija razvija predvsem enodnevna doživetja, ki bogatijo turistično 
ponudbo za obstoječe goste, v manjši meri pa integralne turistične produkte, ki bi goste 
privabljali za dlje časa. Gosti dva dni še ostanejo pri nas, tretji dan pa več nimajo kaj videti, 
zato odidejo. In na tem področju moramo nekaj narediti, skupaj lahko rešimo ta problem s tem, 
da  gosta po dveh dneh iz ene občine napotimo v drugo belokranjsko občino. Dober primer 
belokranjskega sodelovanja izpostavljam kolektivno blagovno znamko destinacije Bela krajina 
»Belokranjsko«, kjer smo deležniki iz območja Bele krajine prepoznali nujnost nadgradnje 
dosedanjega delovanja s kolektivno blagovno znamko. Z vzpostavitvijo sistema certificiranja 
in celostne grafične podobe je omogočeno povezovanje belokranjskih ponudnikov ter 
zagotavljanje kvalitete izdelkov. V strategiji je kot ključni kazalnik ekonomske uspešnosti 
poslovanja določena višina pobrane turistične takse. Po zakonu se sredstva uporablja za 
turistično infrastrukturo. Mnoge občine ne prikazujejo namenske porabe turistične takse, na 
kar opozarja tudi pristojno ministrstvo. Vsled navedenemu je v dokumentu strategije zapisan 
ukrep: Občine morajo prihodke od turistične takse opredeliti kot namenske prihodke in voditi 
načrt porabe v obliki tabele za področje turizma, s čimer se poveča preglednost nad porabo 
turistične takse. V Beli krajini imamo veliko prireditev, ki pa se žal med seboj prekrivajo. Tudi 
na tem področju je potrebno nekaj postoriti. Premalokrat sem slišala, da je turizem ena od 
prioritet naše občine. 
 
Župan: Na več prireditvah sem poudaril, da je turizem pomembna panoga v naši občini. 
Strinjam se, da lahko le s skupnimi močmi in povezovanjem vseh ključnih deležnikov v turizmu 
naredimo več za uspešen razvoj turizma v destinaciji Bela krajina. 
 
Jaka Birkelbach: Da se prireditve v Beli krajini ne bodo prekrivale, je utopija. Letno imamo več 
kot 500 prireditev, v poletnem času so še gasilske veselice in nemogoče je, da se prireditve 
datumsko ne bi prekrivale. Vsaj na nivoju občine je potreben dogovor, da na isti termin ni več  
prireditev.  
 
Župan: Potreben je dogovor, da se večje, odmevne prireditve v Beli krajini datumsko ne 
prekrivajo. 
 
Leopold Perko: Vinko Papež zbira staro avdio video tehnologijo. Po njegovih besedah gre za 
eno največjih tovrstnih zasebnih zbirk v Sloveniji, zato bi jo morali vključiti v turistično ponudbo 
Črnomlja. Občina ima veliko stavb, kjer bi lahko uredili muzej z navedeno opremo, lastnik jo je 
pripravljen odstopiti občini. 

 
Renata Butala: Delovni čas v TIC-u Črnomelj se zaključi ob 17. uri, ob sobotah in nedeljah pa je 
zaprt. Velikokrat sem že slišala, da so ljudje prišli pred zaprta vrata. Se bo v turistični sezoni to 
spremenilo? 
 
Barbara Papež Lavrič: Gre za zimski delovni čas, v turistični sezoni je TIC Črnomelj odprt vse 
dni v tednu. Za zunanjega izvajalca strategije smo se v RIC Bela krajina odločili,  kot je bilo že 
omenjeno, ker zunanji opazovalec drugače vidi Belo krajino in lahko izpostavi nekaj, česar mi 
ne vidimo. Gre za dodano vrednost, ki bo v prihodnosti postala še bolj pomembna. Delati 
moramo skupaj, zato slogan Bela krajina skupaj. Smo mala destinacija in samo skupaj bomo 
uspeli, začenši od najnižjega, to je od lokalnega ponudnika. S strategijo se usmerjamo nazaj, 
k ponudi. Potrebujemo bogatejšo ponudbo, predvsem pa kvalitetnejšo ponudbo. V strategiji se 
vračamo k izobraževanju ponudnikov, dvigu kakovosti in varovanju narave.   
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V uvodnem delu strategije je zapisano, da je spletno anketo med 
turistični deležniki destinacije Bela krajina v popolnosti izpolnilo 23 % vseh povabljenih k 
sodelovanju. Zakaj tako malo? 
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Barbara Papež Lavrič: Gre za kar velik odstotek turističnih deležnikov, ki so izpolnili anketo, saj 
pri dosedanjih anketah beležimo odzivnost okrog 13 %. 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Strategijo razvoja turizma destinacije Bela krajina 2024 - 2029: Bela krajina skupaj se sprejme 
v predlagani vsebini. 
 
K točki 13:  
PREMOŽENJSKA BILANCA OBČINE ČRNOMELJ NA DAN 31. 12. 2023 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Premoženjsko bilanco občine Črnomelj na dan 31. 12. 2023 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Iz seje je odšel Božo Rozman, kar pomeni, da je na seji prisotnih 19 članov sveta. 
 
K točki 14: 
PREDLOG SKLEPA O ODPRTJU NOVEGA PODKONTA NA PODROČJU PRORAČUNSKE PORABE 
19 – IZOBRAŽEVANJE TER O PRERAZPOREDITVI ZA OBLIKOVANJE VELJAVNEGA 
PRORAČUNA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2024 IN O UVRSTITVI NOVEGA PROJEKTA V 
NAČRT RAZVOJNIH PROGRAMOV OBČINE ČRNOMELJ 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o odprtju novega podkonta z nazivom »Sanacija strehe na telovadnici OŠ Mirana Jarca 
Črnomelj« na področju proračunske porabe 19 – izobraževanje ter o prerazporeditvi za 
oblikovanje veljavnega proračuna Občine Črnomelj za leto 2024 in uvrstitvi novega projekta 
«Sanacija strehe na telovadnici OŠ Mirana Jarca Črnomelj« v Načrt razvojnih programov 
Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 15: 
PREDLOG SKLEPA O ODPRTJU NOVEGA PODKONTA NA PODROČJU PRORAČUNSKE PORABE 
18 – KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE TER O PRERAZPOREDITVI ZA 
OBLIKOVANJE VELJAVNEGA PRORAČUNA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2024 IN O 
UVRSTITVI PROJEKTA V NAČRT RAZVOJNIH PROGRAMOV OBČINE ČRNOMELJ 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o odprtju novega podkonta z nazivom »Izgradnja vadbenega parka pri OŠ Dragatuš« na 
področju proračunske porabe 18 – kultura, šport in nevladne organizacije ter o prerazporeditvi 
za oblikovanje veljavnega proračuna Občine Črnomelj za leto 2024 in uvrstitvi novega projekta 
»Izgradnja vadbenega parka pri OŠ Dragatuš« v Načrt razvojnih programov Občine Črnomelj 
se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Sejo sta trenutno zapustila Renata Butala in Samer Khalil, kar pomeni, da je na seji prisotnih 
17 članov sveta. 
 
K točki 16: 
PREDLOG SKLEPA O  SOGLASJU K CENI SOCIALNO VARSTVENE STORITVE POMOČ DRUŽINI 
NA DOMU V  OBČINI ČRNOMELJ  
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti pojasni: Odbor je gradivo »Predlog 
Sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v občini Črnomelj« 
obravnaval na svoji 9. redni seji. Glede na to, da se po predlaganem novem izračunu cena 
storitve ob delavnikih poveča za 2,26 EUR na uro in po novem znaša 27,19 EUR na uro (9,06% 
povečanje  cene storitve pomoči na domu na uro), je odbor zaprosil DSO Črnomelj za dodano 



9 

 

obrazložitev k izračunu cene storitve pomoč družini na domu. Obrazložitev je priložena 
gradivu. Odbor občinskemu svetu predlaga, da  Sklep o soglasju k ceni varstvene storitve 
pomoč družini na domu v občini Črnomelj sprejme v predlagani vsebini. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Člani odbora nismo bili proti dvigu cene, le obrazložitev k izračunu 
cene storitve pomoč družini na domu ni bila prava. Pri glasovanju se bom vzdržala, ker tudi 
dodatna obrazložitev DSO Črnomelj ne daje pravega odstotka povečanja cene (9,06 %), ni 
obrazloženo tako kot sem prosila.  
 
Vladka Kostelec Peteh, OU: Kot izhaja iz obrazložitve DSO Črnomelj je v primerjavi z letom 
2023 za leto 2024 predvideno povečanje cene storitve pomoči na domu za 9,06 %. Vzrok za 
povišanje so višji stroški dela v letu 2024  (dvig stroškov dela s 1. 6. 2024 predvideva 
uskladitev plačne lestvice za vse zaposlene v višini 3,36%) in delna ukinitev sofinanciranja 
stroškov dela s strani proračuna (zaključeno je sofinanciranje na podlagi Zakona o nujnih 
ukrepih za povečanje prihodkov upokojencev in omejitev dviga oskrbnin na področju 
socialnega varstva, ki je prenehal s 30. 6. 2023), kar ima za posledico dvig cen za dodatnih 7%. 
Ker pa se zniža strošek dela zaposlenih, ki izvajajo strokovno pripravo ter vodenje in 
koordiniranje storitev, je odstotek zvišanja cene storitve pomoči na domu nekoliko nižji in 
znaša 9,06 %. 
 
S 15 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o soglasju k ceni varstvene storitve pomoč družini na domu v občini Črnomelj se sprejme 
v predlagani vsebini. 
 
Na sejo se vrneta Renata Butala in Samer Khalil, kar pomeni, da je na seji prisotnih 19 članov 
sveta. 
 
K točki 17: 
SOGLASJE K SKLEPU O DOLOČITVI VIŠINE REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORICE RIC 
BELA KRAJINA ZA LETO 2023 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje k Sklepu o delovni višine redne delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina 
za leto 2023. 
 
K točki 18: 
SOGLASJE K SKLEPU O DELOVNI USPEŠNOSTI IZ NASLOVA POVEČANEGA OBSEGA DELA ZA 
DIREKTORICO RIC BELA KRAJINA ZA OBDOBJE OD 1. 5. 2024 DO 31. 8. 2024 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasja k Sklepu o delovni uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za 
direktorico RIC Bela krajina za obdobje od 1. 5. 2024 do 31. 8. 2024. 
 
K točki 19: 
DOLOČITEV DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORICE BELOKRANJSKEGA MUZEJA METLIKA ZA 
LETO 2023 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Izda se soglasje k Sklepu o delovni višine redne delovne uspešnosti direktorice Belokranjskega 
muzeja Metlika za leto 2023. 
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K točki 20: 
PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH LETNEGA NAČRTA RAVNANJA  Z 
NEPREMIČNIM IN PREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2024  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja z nepremičnim in premičnim 
premoženjem Občine Črnomelj za leto 2024 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 21:  
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
1. Ukinitev statusa javnega dobra in odprodaja zemljišč  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičninah parc. št. 1256/87, parc. št. 1256/86, parc. št. 1256/85, parc. št. 1256/84,  

parc. št. 1256/83, parc. št. 1256/82, parc. št. 1256/81, parc. št. 1256/80, parc. št. 1256/79 
in  parc. št. 1256/78,  vse k.o. 1541 k.o. Loka se ukine status javnega dobra in izbriše 
zaznamba vpisanega statusa javnega dobra iz zemljiške knjige.  Sklep o ukinitvi oziroma 
izbrisu statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa na Občinskem svetu 
Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičninah pod točko 
1. tega sklepa se pristopi k odprodaji zemljišč s sklenitvijo neposrednih pogodb. Vse 
stroške v zvezi z realizacijo pravnega posla krijejo kupci zemljišč.    

 
2. Ukinitev statusa javnega dobra in odprodaja zemljišč  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičnini parc. št. 1919 k.o. 1565 Marindol  se ukine status javnega dobra in vknjiži 

lastninska pravica v korist in na ime: Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj, 
matična št.: 5880254000.  Sklep o ukinitvi oziroma izbrisu statusa javnega dobra stopi v 
veljavo z dnem sprejema sklepa na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi 
v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičnini  parc. št. 
1919 k.o. 1565 Marindol  in vknjižbi lastninske pravice v korist in na ime občine se izvede 
prodaja parc. št. 1919, parc. št. 336 in parc. št. 365, vse k.o. Marindol; in sicer kot 
funkcionalna celota. Odprodaja zemljišč se izvede v skladu s postopkovnimi določbami  
Zakona o kmetijskih zemljiščih.    

 
3. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 

 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 2784/1 k.o. Cerkvišče v izmeri cca 480 m2 se izvede geodetska 
izmera v obsegu, kot je razviden iz priloženega orto foto posnetka. Po pravnomočnosti 
geodetskega postopka se na novo nastali parc. št. ukine status javnega dobra o čemer bo 
ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske izmere in v 
nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krije  interesent za nakup zemljišča.   
 
4. Ukinitev statusa javnega dobra in odtujitev nepremičnin  
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Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičninama parc. št. 1136/11 in parc. št. 1136/12, obe k. o. 1561-Damelj se ukine 

status grajenega javnega dobra lokalnega pomena. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra 
stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v 
Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičninah parc. št. 1136/11 in parc. št. 1136/12, 
obe k. o. 1561-Damelj, se ti nepremičnini prodata. 

 
K točki 22: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Renata Butala: Na prejšnji seji OS sem postavila vprašanje glede pobrane turistične takse v 
pretekli sezoni. Ker zaradi varstva osebnih podatkov občinska uprave ne sme posredovati 
podatkov o višini pobrane turistične takse po posameznemu ponudniku nočitev predlagam 
pripravo podatkov o višini pobrane turistične takse po krajih oz. krajevnih skupnostih. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: S strani ZVKD je na Gričku dovoljeno postaviti le en koš za smeti, 
kar po moji oceni ni dovolj. Še vedno se ljudje ne zavedajo dovolj svoje odgovornosti do okolja 
in za seboj puščajo smeti.  
 
Vesna Fabjan: Čistilna naprava in kanalizacija Dobliče: Prosila bi za izpis datumov (kdaj so bile 
občini vročene zahteve po dopolnitvi razpisne dokumentacije) in razlogov za potrebo po 
dopolnitvi prijave (iz strani ministrstva), v zvezi z malimi kanalizacijskimi sistemi do 2000 enot 
iz okvirja razpisov odpornosti in okrevanja (19. 1. 2022). Zanima me mnenje Občine, zakaj se 
to vleče tako dolgo in kakšne so realne možnosti za izgradnjo kanalizacije in čistilne naprave 
v Dobličah? Ali je občina finančno sposobna podpreti ta projekt? 
 
Romana Husič: Iz odgovora direktorja JP Komunala Črnomelj glede stroška odlaganja 
nevarnih odpadkov iz azbesta je razbrati, da bi bil lahko ta strošek zajet v ceni komunalnih 
storitev. Iz teh sredstev se bi kril strošek odlaganja azbestnih odpadkov na deponiji Cerod. 
Sama sem se pozanimala na Cerodu, kjer so mi povedali na kakšen način to rešujejo v občini 
Krško, Kočevje, Novo mesto - in sicer s subvencijo občine, kar predlagam tudi za našo občino. 
 
K točki 23: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1.  V gradivu pri točki 2 »Investicijski projekti na državnih cestah« je navedeno, da je v potrditvi 
PZI za pločnik ob vaškem domu na Griču. Kdaj se pričakuje odgovor oz. potrditev? Kdaj bo 
realizacija del in kakšna je vrednost investicije? 
2.  Pri projektu MISTERION 2 je navedeno, da občina zalaga sredstva. Prijavnica je bila popolna, 
na ministrstvu se izvaja vsebinski pregled in ocenjevanje. Odločitev se pričakuje maja 2024. 
Je že kaj več znanega? 
 
Danijela Nedič Orešič: S projektom MISTERION 2 nismo bili uspešni na razpisu ministrstva. 
 
Renata Butala: 
1. Ali je bil letos že objavljen razpis za vzdrževanje vstopno – izstopnih mest ob reki Kolpi? 
Poplave so nanesle ogromno mivke in ostalega ob Kolpi.  
2. Ljudje me sprašujejo zakaj »vikendaši« ne plačujejo odvoza smeti? 
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Samo Kavčič: Za vsak objekt v katerem je primerno bivanje, tudi če objekt nima hišne številke, 
se preveri kdo je lastnik. Če je lastnik občan občine Črnomelj ali Semič ne plačuje, če pa v naši 
oz. semiški občini ni stalno prijavljen plačuje pavšal za eno osebo.  
3. Problem z avtodomarji. Že lansko leto in letos zopet opažamo, da se ustavljajo pri naših 
kalih (Radenski kal). Smeti odlagajo vsepovsod. Prosim, da se postavijo table, saj imamo 
kampe za te zadeve.  
 
Vesna Fabjan:  
1. Belokranjska redarska služba: Kot se verjetno spomnite sem bila že na 5. redni seji 
skeptična, ko smo aprila lani sprejemali Odlok o prometnem režimu ob reki Kolpi. Nov odlok 
namreč dobro ureja vprašanje ponudnikov parkirnih prostorov – urejena parkirišča, ne pa 
»divja« parkirišča. Prosim za obrazložitev, zakaj je prišlo do prenosa dela pristojnosti iz 
občinskega redarstva na policijo. Omejitev parkiranja mora biti urejeno na podlagi zakona 
(28.b člen ZON ali?), ZON pa se ni spremenil. Torej je občina enostavno odvzela pristojnosti 
redarstvu?  
Aprila lani smo v Odboru za turizem in varstvo okolja prosili, naj policija izvaja poostren nadzor 
v sezoni, saj se je po Črnomlju hitro razvedelo, »da se lahko ob Kolpi po novem parkira kjerkoli«. 
Zanima me, kako je potekal ta nadzor in koliko kršitev je bilo zaznanih? V gradivu namreč 
beremo, da policija nima ne časa ne kadra, da bi posredovala po klicu redarja. Ne obtožujem 
nikogar (vem, da je policija kadrovsko podhranjena), a rada bi rešila problem tako, da bomo 
varni ljudje in okolje. Leto dni nazaj mi je bilo zagotovljeno, da bomo čez leto dni videli kako se 
bo izteklo prvo leto, naredili analizo in bomo potem reagirali, če bo potrebno. Slišim razne 
primere poslabšanja stanja. Je bila res narejena analiza/primerjava z leti prej? Kaj bomo torej 
naredili, da se ponovno vzpostavi red?  
 
Bernarda Kump: 
1. Nujno potrebno je pokositi travo okrog stavb, ekoloških otokov v mestnem jedru Črnomlja. 
 
Jaka Birkelbach: 
1. Prebivalci Ulice Kočevje se pritožujejo nad prehitro vožnjo voznikov v tem delu Črnomlja. 
Predlagajo postavitev varnostnega ogledala pri hišni številki 20 in 21 ter izhodu Čopove ulice 
na Ulico Kočevje. 
 
Leopold Perko: 
1. Vinko Papež zbira staro avdio video tehnologijo. Po njegovih besedah gre za eno največjih 
zasebnih zbirk v Sloveniji, zato bi jo morali vključiti v turistično ponudbo Črnomlja. Občina ima 
veliko stavb, kjer bi lahko uredili muzej z navedeno opremo, lastnik jo je pripravljen odstopiti 
občini. 
 
Marko Mravinec: 
1. Ali prebivalci Črnomlja plačujejo kaj več komunalnih storitev za košnjo po mestu? V Vinici, 
Dragatušu, Starem trgu plačujemo isto, pa Komunala ne kosi vaških jeder.  
 
 
Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bila zaključena ob 19. uri. 
 
 
Zapisala:        Andrej Kavšek, 
Darja Vukčevič, OU       župan  


